

卫理公会以萨迦守望者 18-24/03/2021

三月第三个星期的祷告事项

1. 家庭

▫感谢上帝的保守，让我们在不同的家庭背景中都能经历上帝同样的大爱，也赐予我们无尽的恩典去建立与维持彼此相爱的家庭。

▫感谢上帝的同在，让我们与家人在疫情起伏不定中常存平安，无论在什么景况都可以知足，靠主有喜乐，安然居住。

～求独一的上主在清明时节赐给基督徒有为真理站立的勇气，也有和气的智慧言语，常作准备，以温柔、敬畏的心回应家人的不解，

～求唯一的真神坚固信心软弱的基督徒，能明辨清明扫墓是纪念祖先，而非祭拜祖先，也求主怜悯那些因祭祖问题而拒绝福音的挣扎者，破除他们对传统的迷思。

2. 教会

▫感谢上帝藉着不同的环境磨炼提拔合祂心意的仆人，也加添力量与智慧做基督的精兵。

▫感谢上帝从疫情的最初直到如今，都一路陪伴与带领教会，屹立在风浪中。

～愿至高的上主赐给教会坚定的信心仰望祢的供应，赐予智慧与谋略去做各样产业的好管家。

～愿至尊的上主赐给众信徒常存敬畏上帝的心，在线上敬拜过程中不逐渐懒散，以至于轻忽了所敬拜的主，反之，要常常像那拿着灯又预备油在器皿里的五个童女，随时警醒等候主。

3. 国家

以颂赞的心宣告：诗篇 89:13-16

89:13 你有大能的膀臂，你的手有力，你的右手也高举。

89:14 公义和公平是你宝座的根基；慈爱和诚实行在你前面。

89:15 知道向你欢呼的，那民是有福的！耶和華啊，他们在你脸上的光里行走。

89:16 他们因你的名终日欢乐，因你的公义得以高举。

▫大马政府及内政部针对高庭于 3 月 10 日批准基督徒使用“阿拉”等四个字眼的裁决感到不满，正式于 3 月 15 日提出上诉。

～求全知的上主指引我国多元宗教信仰的前路，赐智慧予所有相关的司法人员（e. g. 上诉庭法官-诺比 Nor Bee Ariffin ），愿祢的荣耀在这片土地上大大地彰显。

～求全能的上主施展权能，拯救正直人脱离恶人的网罗，也护佑属祢的子民在爱中行事（e. g. 力求使用“阿拉”字眼的基督徒-吉尔艾琳 Jill Ireland），愿祢至高的旨意成就在当中。

4. 世界

以得胜的心宣告：诗篇 89:5-8

89:5 耶和華啊，诸天要称赞你的奇事，在圣者的会中，要称赞你的信实。

89:6 在天空谁能比耶和華呢？上帝的众子中，谁能像耶和華呢？

89:7 他在圣者的会中，是大有威严的上帝，比一切在他四围的更可畏惧。

89:8 耶和華万军之上帝啊，哪一个大能者像你耶和華？你的信实是在你的四围。

▫自 2 月 1 日缅甸军方夺取政府控制权以来，当地就出现大规模的示威以及公民抗命行动，至 3 月 15 日已经至少有 120 名抗议者在军方镇压中丧生。

～求大而可畏的上主开恩搭救缅甸人民的生命，顾念困苦遭难的被拘禁者，剪除一切作恶的，拦阻一切仇敌的诡计，迅速恢复缅甸的和平，建立正直公义政府。

～求信实公义的上主大大地恩待缅甸的教会在人民和平斗争中成为地上的光和盐，兴起牧职人员与众信徒勇敢为正义发声，也积极分享基督的爱，把惧怕受难的人引到祢里面，得享真正平安。

Issachar Watchmen Methodist 18-24/03/2021

Prayer Items for 3rd week of March

1. Family

▫We thank you Lord for His protection; even though we come from different family backgrounds, we can still experience His love. Thank you, Lord, for Your grace to build up and to maintain the family that love each other.

▫Thank you, Lord, for being with us all this time especially in this time of pandemic; so that together with our families: we are kept safe, we can have peace and contentment in our lives, and we can have joy because of Him.

~ Pray for courage from the Lord, our Abba Father, for all the Christians, to stand up for His truth during the Qing Min festival; and pray also for the wisdom to communicate with one another peacefully, and to always be prepared to respond to family misunderstandings with gentleness and respect.

~ Pray that God will strengthen the faith of weak Christians, so that they understand the purpose of cleaning the graves of the ancestors, which is to remember the ancestors and not to worship them. Pray that God will have mercy on those who struggle and reject the gospel because of the question of ancestor worship, and dispel traditional myths.

2. Church

▫Thank God that, through a different environment, we His servants are honed and uplifted, and He has also added strength and wisdom to us so that we can be soldiers of Christ. ▫Thank God for accompanying and leading the church from the beginning of the pandemic until now; that we are able to stand firm against the turmoil of the storm.

~ Pray that the Most High God will give the church a firm faith to wait on Him for any needs, wisdom and strategy to be a good steward.

~ May the Almighty God grant all believers to always fear God, and not become lazy because of online worship, that they begin to ignore the God they worship. Instead, may we be like the five wise virgins who carry lamps along with a container of oil, and are vigilantly waiting for the Lord.

3. Country

To declare with praise: Psalm 89:13-16 (NIV version)

89:13 Your arm is endowed with power; your hand is strong, your right hand exalted.

89:14 Righteousness and justice are the foundation of your throne; love and faithfulness go before you.

89:15 Blessed are those who have learned to acclaim you, who walk in the light of your presence, Lord.

89:16 They rejoice in your name all day long; they celebrate your righteousness.

▫Malaysia Government and the Ministry of Home Affairs have filed an appeal on March 15, 2021 because of their dissatisfaction with the High Court decision on March 10, 2021, which ruled that Christians could use the word 'Allah' and three other Arabic words in the publication of their religious materials for learning objectives.

~ Pray that the All -Knowing God leads our multi -religious and multi -faith nation, and bestows wisdom and prudence to all judicial officers involved (E.g.: Court of Appeals Judge - YA Datuk Nor Bee binti Ariffin). May Your glory be proclaimed throughout this country.

~ Pray that God Almighty will show His strength and save the righteous from the snares of the wicked, and protect His people as they serve in love (E.g.: Christians who are fighting for the use of the word "Allah" - Jill Ireland), may God's will be done.

4. World

To declare with triumph: Psalm 89:5-8 (NIV version)

89:5 The heavens praise your wonders, Lord, your faithfulness too, in the assembly of the holy ones.

89:6 For who in the skies above can compare with the Lord? Who is like the Lord among the heavenly beings?

89:7 In the council of the holy ones God is greatly feared; he is more awesome than all who surround him.

89:8 Who is like you, Lord God Almighty? You, Lord, are mighty, and your faithfulness surrounds you.

▫Since the Burmese army seized power on February 1, 2021, at least 120 protestors who were demonstrating against the military coup have been killed in a military crackdown across Myanmar since 15 Mac 2021.

~ Pray that our great and awesome God will save the lives of the people of Myanmar, will remember prisoners that are in distress, destroy evildoers, arrest all of the enemy's tricks, restore security and peace in Myanmar quickly, and establish a sincere and righteous government.

~ Pray that the Lord, who is faithful and true, will bless abundantly the Burmese church, so that they can become salt and light in the nation's struggle for peace. May God raise up pastors and believers to speak out for justice, to share the love of Christ in earnest, and to protect those who are in fear and suffering so that they may enjoy true peace in God.

Isakhar Pengawal Methodist 18-24/03/2021

Doa minggu ketiga Mac

1. Keluarga

▫Berterima kasih kepada Tuhan atas perlindungan-Nya, kita tetap mengalami kasih sayang Allah yang sama besar walaupun dari latar belakang keluarga yang berbeza,. Allah juga memberkati kita dengan rahmat yang tidak terhingga untuk membangun dan memelihara keluarga yang saling mengasihi.

▫Bersyukurlah atas hadirat Allah, walaupun dalam pergolakan wabak, seisi keluarga sentiasa selamat. Di mana-mana dan dalam apa sahaja, belajar berasa cukup, bersukacita dalam Tuhan dan hidup makmur.

~ Berdoa agar satu-satunya Tuhan mengurniakan orang Kristian keberanian untuk memperjuangkan kebenaran, dan mengatakan kata-kata harmoni dan hemah semasa perayaan Qing Ming. Sentiasa bersedia untuk membalas kepada ketidakfahaman keluarga dengan sikap lemah lembut dan hormat.

~ Berdoalah agar satu-satunya Allah mengukuhkan iman orang Kristian yang lemah, supaya jelas dengan tujuan membersihkan kubur nenek moyang, iaitu untuk mengingati nenek moyang dan bukan untuk menyembah mereka. Berdoa agar Tuhan berbelas kasihan terhadap mereka yang bergelut menolak Injil kerana persoalan menyembah nenek moyang, dan menghapuskan mitos tradisional mereka.

2. Gereja

▫Berterima kasih kepada Allah kerana melalui persekitaran yang berbeza, telah mengasah dan mengangkat hamba-hamba yang berkenan dengan hati-Nya, dan telah menambahkan kekuatan dan kebijaksanaan untuk menjadi tentera Kristus. ▫Berterima kasih kepada Allah kerana telah menemani dan memimpin gereja dari awal pandemik hingga sekarang agar berdiri teguh dalam gelora ribut.

~ Semoga Tuhan Yang Maha Tinggi memberikan iman yang teguh kepada gereja untuk menantikan-Mu atas keperluan, kebijaksanaan dan strategi untuk menjadi pengurus harta yang baik.

~ Semoga Tuhan Yang Maha Esa mengurniakan semua orang yang beriman selalu takut kepada Allah, dan tidak semakin malas semasa mengikuti kebaktian atas talian, sehingga mengabaikan Tuhan yang disembah. Sebaliknya, selalu menjadi seperti lima orang anak dara bijak yang membawa lampu bersama bekas berisi minyak, sentiasa berwaspada menunggu Tuhan.

3. Negara

Dengan hati yang penuh dengan pujian, mengisytiharkan: Mazmur 89: 13-16

89:13 Engkau mempunyai lengan yang perkasa;
tangan-Mu kuat dan tangan kanan-Mu tinggi.

89:14 Perbenarani dan keadilan adalah asas takhta-Mu;
kasih dan kesetiaan berjalan di hadapan-Mu.

89:15 Diberkatilah orang yang mengenal bunyi bahagia itu, mereka melangkah, ya Tuhan, dalam cahaya wajah-Mu.

89:16 Dengan nama-Mu mereka bergembira sepanjang hari;
dan dalam perbenaran-Mu mereka ditinggikan.

▪Kementerian Dalam Negeri dan Kerajaan Malaysia telah memfailkan rayuan pada 15 Mac 2021 kerana tidak puas hati terhadap keputusan Mahkamah Tinggi pada 10 Mac 2021, yang memutuskan bahawa penganut agama Kristian boleh menggunakan kalimah 'Allah' dan tiga perkataan Arab yang lain dalam penerbitan bahan agama mereka bagi tujuan pembelajaran.

~ Berdoa agar Tuhan yang Maha Tahu memimpin perjalanan negara kita yang berbilang agama dan kepercayaan, dan menganugerahkan hemah kepada semua pegawai kehakiman yang terlibat

(contoh: Hakim Mahkamah Rayuan - YA Datuk Nor Bee binti Ariffin). Semoga kemuliaan-Mu diisytiharkan di seluruh negara ini.

~ Berdoalah agar Tuhan Yang Maha Kuasa menunjukkan kekuatan-Mu untuk menyelamatkan orang yang lurus dari jerat orang jahat, dan melindungi umat-Mu agar melakukan segala dalam kasih (Contoh: Orang Kristian yang berjuang untuk kegunaan kalimah "Allah" - Jill Ireland), semoga kehendak-Mu yang termulia dilakukan.

4. Dunia

Diisytiharkan dengan hati yang menang: Mazmur 89: 5-8

89:5 Seisi langit akan memuji keajaiban-Mu, ya Tuhan, kesetiaan-Mu juga dalam perhimpunan orang yang hidup suci.

89:6 Kerana siapa di langit yang dapat dibandingkan dengan Tuhan? Siapa antara anak orang berkuasa dapat disamakan dengan Tuhan?

89:7 Allah amat ditakuti dalam perhimpunan orang yang hidup suci; dan amat dihormati oleh semua yang di sekeliling-Nya.

89:8 Ya Tuhan, Allah alam semesta, siapakah yang berkuasa seperti-Mu? Ya Tuhan, kesetiaan-Mu juga di sekeliling-Mu.

▪ Semenjak rampasan kuasa tentera Burma pada 1 Februari 2021, sekurang-kurangnya 120 penunjuk perasaan antirampasan kuasa terbunuh dalam tindakan keras tentera di seluruh Myanmar setakat 15 Mac 2021.

~ Berdoalah agar Allah yang besar dan teramat hebat berkenanlah untuk menyelamatkan nyawa rakyat Myanmar, ingatkan orang tahanan yang dalam kesusahan, musnahkan penjahat, menahan semua muslihat musuh, pulihkan keamanan di Myanmar dengan segera, dan mendirikan pemerintah yang tulus dan benar.

~ Berdoalah agar Tuhan yang setia dan benar, memberkati dengan kelimpahan gereja Burma supaya menjadi cahaya dan garam dalam perjuangan kedamaian; bangkitkan pendeta dan orang percaya untuk bersuara demi keadilan, dan berkongsi kasih Kristus dengan bersungguh-sungguh, dan lindungi mereka yang takut dan menderita, agar mereka menikmati kedamaian sejati dalam Tuhan.